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Abstract (en)
[origin: KR20140147046A] The present invention relates to a lighting device comprising a light source, a light source support, and a cover which
extends along a longitudinal axis between a first end and a second end in a longitudinal direction. Each of the first end and the second end includes
an opening, and the light source support is adapted to be moved partially or fully through the opening. The lighting device also comprises: a closure
member for closing at least one of the openings at the first and second ends, wherein the closure member is movable between a closed position
and an open position; and a connector having a first connection member and a second connection member. In the closed position of the closure
member, the first and second connection members are connected to each other by an electrical contact, which is a butt contact inside an internal
space of the cover. Also, a method of taking action on such a device is provided.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif d'éclairage (10), comprenant une source lumineuse (14), un support de source lumineuse (16) et une enveloppe
(12) qui s'étend longitudinalement le long d'un axe longitudinal entre une première et une seconde extrémité (24, 26). La première et la seconde
extrémité (24,26) comportent chacune une ouverture (32, 32') et le support de source lumineuse est adapté à être déplacé en partie ou entièrement
par l'ouverture (32, 32'). Le dispositif d'éclairage comprend en outre un organe de fermeture (38) de au moins une des ouvertures (32, 32') de la
première et la seconde extrémité, mobile entre une position fermée, et une position ouverte, et un connecteur (18) comportant un premier organe
de connexion (20) et un deuxième organe de connexion (22). En position fermée de l'organe de fermeture (38), les premier et deuxième organes de
connexion (20, 22) sont connectés l'un à l'autre par un contact électrique, qui est un contact par aboutage dans l'espace intérieur (E) de l'enveloppe
(12). L'invention concerne également un procédé d'intervention sur un tel dispositif.
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